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Abstract (en)
The applicator (26), as a pen or stick and the like, has a reservoir (12) for the product and at least one jet opening (30,32,34) between the reservoir
and the application zone (28). A piston (24) with a spindle (18) advances the product (14) through the applicator to the jet openings, with ratchet
structures (38,40) to prevent a piston return movement, with two setting systems to advance a sufficient volume of the product for an applications,
and to force it out through the jet openings.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Auftraggerät, mit einem Speicher (12) zum Speichern eines aufzutragenden Produkts (14), einer Auftrageinrichtung (26) mit
einem Arbeitsbereich (28), mindestens einer Düse (30,32,34) zwischen dem Speicher und dem Arbeitsbereich (28) und einer ersten Stelleinrichtung
zum Verkleinern des Volumens des Speichers (12). Erfindungsgemäß ist eine zweite Stelleinrichtung zum Verkleinern des Volumens des Speichers
(12) vorgesehen. <IMAGE>
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